



BIOGRAPHY

[Headshots at: <http://Headshots.TobySimkin.com>]

TOBY SIMKIN

Toby Simkin is an independent theatrical producer with 30 years award-winning experience and a proven track record in production of commercial theatre on Broadway and the West End.

As Vice President & Executive Producer of TML Enterprises the touring productions of *Jekyll & Hyde*, and *The Rocky Horror Show* and consulting on *The Illusionists* and *A Chorus Line*. As Executive Vice President & Executive Producer of Nederlander Worldwide Entertainment he led the China touring productions *42nd Street*; Elton John & Tim Rice's *AIDA*, *LUMA*, *FAME* as well as various national tours and New York shows including *Savion Glover* and *Matt & Ben*. Additionally, managed theatres in Taiwan, Istanbul and Xi'an. Associate Producer of the Tony® Award-winning productions on Broadway of *I Am My Own Wife* (and London & US tour), *Long Day's Journey Into Night*, *Death of a Salesman* (including London) and the Tony nominated productions of *The Crucible* and *The Price*. Also on Broadway, *Victor/Victoria* and the *Dudley Moore Gala* at Carnegie Hall, along with management or marketing for over 120 Broadway shows. Other production credits worldwide include *The Female of the Species* (West End) *Jane Eyre* (China); *The 3 Tenors*; *Forever Plaid*; *Blood Brothers* (UK, Canada and Broadway); *Temptation* (West End); *Damn Yankees* (West End); The Shanghai Ballet's *White Haired Girl* in 1989; *Savion Glover*; *Arsenic and Old Lace*; *Driving Miss Daisy* and *Love Letters*; and various productions in Australia including *The Tempest*, *Much Ado About Nothing*, *The Warhorse*, *The Maids Tragedy*, *Il Trovatore* and *Saturday Sunday Monday*. Toby is also Producer of the award-winning Chinese motion picture, *Three Grams of a Dream*.

In over 25 years, Mr. Simkin has had the pleasure of working with many Oscar®, Tony® and Grammy® award winning stars including: Luciano Pavarotti, Plácido Domingo, José Carreras, Sir Elton John, Vanessa Redgrave, Brian Dennehy, Phillip Seymour Hoffman, Jerry Lewis, Brad Little, Peter Shaffer, Kate Reid, Davis Gaines, Stephanie Lawrence, John Candy, Marvin Hamlisch, Carol Burns, Billie Brown, Stephen Schwartz, Martin Short, Dame Eileen Atkins, Eugene Levy, Wayne Cilento, Andrea Martin, Sylvester McCoy, Laura Linney, Keith Michell, Liza Minnelli, Dudley Moore, Savion Glover, Dame Julie Andrews and Liam Neeson.

An award-winning internet pioneer, Toby is credited with leading the Broadway theatre industry into cyberspace in the early 1990s. For 12 years, prior to relocating to China, Toby was a consultant to Music Theatre International, the leading licensor of the majority of musical theatre. Toby has produced industrial events for Microsoft, Volkswagen, Porsche and various charity event galas. Toby often lectures on theatrical production, management and marketing in major educational institutions and at arts conferences worldwide.

<http://www.TobySimkin.com>

Facebook (**BroadwayProducer**)

Toby Simkin

沈途彬 ★ 토비심킨

THEATRICAL PRODUCER
百老汇戏剧制片人

CHAIRMAN & CEO
主席, 首席执行官
TOBY SIMKIN BROADWAY
ENTERTAINMENT LLC
dba in China as:
沈途彬商务咨询
(上海)有限公司
ein #: 33-1223402

FOUNDING PARTNER AND
SENIOR EXECUTIVE PRODUCER
SHANGHAI
CREATIVE
PARTNERS

TobyS@TobySimkin.com
CN: +86 186-2158-2550
NY: +1 (646) 652-8629
LA: +1 (323) 909-8629
f BroadwayProducer
in TobySimkin
t TobySimkin
TobySimkin
TobySimkin
www.TobySimkin.com



传记

[头像: <http://Headshots.TobySimkin.com>]

TOBY SIMKIN (沈途彬)

Toby Simkin 先生是一位在美国纽约百老汇以及英国伦敦西区有着超过 30 年制作经验, 且在国际一流现场演出界坐拥诸多表彰和成功业绩纪录的戏剧制作人。

Toby 曾作为倪德伦环球娱乐公司的执行副主席和高级制片人并带领着诸多佳作如《42nd Street》, 和 Elton John 与 Tim Rice 的名作《AIDA》, 《LUMA》, 《FAME》在中国大陆巡回演出, 并曾在台湾、伊斯坦布尔以及西安身兼剧院管理。Toby 曾在众多全国巡演和包括《Savion Glover》等纽约演出作品中担当执行制作人。并曾作为 TML 公司的副总裁和高级制片人制作了《Jekyll & Hyde》, 《The Rocky Horror Show》, 《The Illusionists》以及《A Chorus Line》且成功在亚洲巡演。此外 Toby 还曾联合制作了百老汇音乐剧《I Am My Own Wife》, 《Long Day's Journey Into Night》, 《Death of a Salesman》并摘得音乐剧最高殊荣“托尼奖”的奖杯, 且作品《The Crucible》和《The Price》也曾荣获“托尼奖”提名。更值得一提的是 Toby 曾在百老汇中联合制作了由百老汇传奇明星 Julie Andrews 领衔主演的大热音乐剧《Victor/Victoria》, 并负责管理其超过 120 场演出的市场营销。于 1994 年, Toby 制作了《The Three Tenors》三大男高音演唱会, 于 1989 年 Toby 负责出品了上海芭蕾舞团在北美以及在加拿大和伦敦的多场演出。Toby 更是为 90 年代早期带领百老汇戏剧界迈入网络时代做出了杰出的贡献。之后 Toby 还制作了一部感人的短片电影《三克的梦想》。

Toby 的作品至今已涉足澳大利亚, 加拿大, 中国, 欧洲, 俄罗斯, 新加坡, 韩国, 台湾, 土耳其, 英国, 美国等不同文化。Toby 本人更是拥有着舞台节目制作(从概念设计到节目演出)和戏剧界多个领域的丰富经验。一项因特网营销先锋奖, Mr. Simkin 的制作(市场营销)在 90 年代引领了传统百老汇音乐剧剧院行业进入网络世界。

在过去的 30 多年里, Mr. Simkin 曾多次与奥斯卡(Oscar®), 托尼奖(Tony®)和格莱美(Grammy®)得奖的明星合作, 如 Luciano Pavarotti, Plácido Domingo, José Carreras, Sir Elton John, Vanessa Redgrave, Brian Dennehy, Phillip Seymour Hoffman, Jerry Lewis, Brad Little, Peter Shaffer, Kate Reid, Davis Gaines, Stephanie Lawrence, John Candy, Marvin Hamlisch, Carol Burns, Billie Brown, Stephen Schwartz, Martin Short, Dame Eileen Atkins, Eugene Levy, Wayne Cilento, Andrea Martin, Sylvester McCoy, Laura Linney, Keith Michell, Liza Minnelli, Dudley Moore, Savion Glover, Dame Julie Andrews 和 Liam Neeson.

<http://www.TobySimkin.com>

新浪微博 (TobySimkin)



Toby Simkin

沈途彬 ★ 토비심킨

THEATRICAL PRODUCER
百老汇戏剧制片人

CHAIRMAN & CEO
主席, 首席执行官
TOBY SIMKIN BROADWAY
ENTERTAINMENT LLC
dba in China as:
沈途彬商务咨询
(上海)有限公司
ein #: 33-1223402

FOUNDING PARTNER AND
SENIOR EXECUTIVE PRODUCER
SHANGHAI
CREATIVE
PARTNERS

TobyS@TobySimkin.com

CN: +86 186-2158-2550

NY: +1 (646) 652-8629

LA: +1 (323) 909-8629

f BroadwayProducer

in TobySimkin

t TobySimkin

weibo TobySimkin

weibo TobySimkin

www.TobySimkin.com

